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Deltakere: Sven-Arne Alm Julia Lutz Ketil Tunheim Hanne Heiberg
Mai-Linn Finstad Svehagen

Ikke møtt: (syk) (syk) (vara)Kjetil Bjerk Henning Kristiansen Trond Sigvald Hetland

Agenda
1. Sommerdag
2. Volleyballturnering
3. Sykkeldag
4. Yoga
5. Medlemsrabatt SiO
6. Finansieringsmodell sauna
7. Finansering av volleyball
8. Flere sykkelstativer
9. Status kasserer

Notater
● Sommerdag

○ Pleier å være i ferien i juli. Bading, fotball, grilling, kubb.
○ Uke 27, f.eks. onsdag 5. juli?
○ Hvem skal organisere det? [Ringer Henning]
○ Alternativt uke 28, da kan Sven-Arne organisere.

● Volleyballturnering
○ Ted borte uke 34, til stede uke 35. Onsdag 30. august foreslått dato for

turneringa.
○ Mai-Linn og Ted organiserer dagen.

● Sykkeldag
○ Foreslår onsdag 13. september.
○ Ketil organiserer dagen
○ Sykkelservice på forhånd ved Met
○ Bra at det er før sykkelaksjonen er slutt!

● Yoga
○ Det gikk bra med testtime med Noah. Han har tid på onsdager. (1490kr/time?)
○ Holder en ny prøvetime med en annen instruktur som kan på torsdager

● Medlemsrabatt SiO
○

● Finansieringsmodell sauna
○ Ketil kan ta kontakt og spørre hvordan det gikk da de inviterte medlemmene.
○ Forslag fra tidliger var å sponse 50 kr per medlem av bedriftsidrettslaget.
○ Alternativ A: Vi sponser en booking av en hel badstue. Risiko for at vi ikke får

nok igjen for pengene hvis folk ikke kommer.
○ Alternativ B: Vi dekker kostnader i etterskudd via organisatørene, for å slippe

mye styr.
○ Vi blester gjerne i forkant før neste sesong.
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● Finansering av volleyball
○ Det har kommet inn penger fra Tollerne, som vi spiller volleyball med. 1000 kr

per person, 10 tusen totalt, som reduserer vår budsjettpost for volleyball med
like mye.

● Flere sykkelstativer
○ Jan Terje: «Jobber med saken.» (Bedre sykkelstativer)
○ På tide med en rydderunde av gamle sykler i skuret. Sven-Arne følger opp

det.
○ Hanne har tatt opp alternativer med Jan Terje, og bedt om at de tar opp

forslag med bedriftsidrettslaget siden vi har flere syklister. Positiv respons.
○ Det er fullt mulig å kjøpe inn nye stativer til bruk inne i skuret
○ Mai-Linn foreslår at vi kunne hatt en utleiesykkel som kan bookes. Elsykkel

hadde vært bra, men batteriet krever vedlikehold. Vanlig sykkel?
● Status kasserer

○ Kjetil har begynt å jobbe hjemmefra, ikke 100% sykmeldt lenger. Vi trenger
likevel en fungerende kasserer så lenge det trengs.

○ Hanne Heiberg er enstemmig valgt av oppmøtte styremedlemmer som
fungerende kasserer.

● VIM Score
○ Vi ser ikke den store interessen for å fortsette med VIM Challenge.
○ Tilbakemelding: Sven-Arne svarer på epost til VIM
○ Hanne lager et google-skjema til deltakerne for tilbakemelding. Frist ut

torsdag, så sender vi på fredag.

Gjøremål
- Ketil kontakter Lewis og Ove om tanker om sauna til høsten.
- Sven-Arne starter rydderunde av sykler i skuret
- Mai-Linn følger opp yoga
- Hanne lager googleskjema for tilbakemelding for VIM Score


